
Zápis ze zasedání Akademického senátu JAMU 

ze dne 23. listopadu 2016 

 

Přítomni (7): 

doc. Mgr. Hana Halberstadt; BcA. Sára Čermáková; doc. MgA. Hana Průchová, Ph.D.; prof. Mgr. Petr 

Oslzlý; prof. Barbara Maria Willi, Ph.D.; doc. MgA. Jan Jiraský, Ph.D; MgA. Jonáš Konývka. 

Omluveni (4): 

doc. Pierre Nadaud; doc. MgA. Vít Spilka; Bc. Jan Čižmář, M.A., B.A., dipl. um.; doc. Mgr. Jan Zbavitel, 

Ph.D. 

Hosté (6): 

doc. Mgr. Petr Francán; doc. PhDr. Květa Horáčková, Ph.D.; prof. PhDr. Silva Macková; doc. 
MgA. Lukáš Rieger, Ph.D.; MgA. Petra Vodičková, Ph.D.; Gabriela Vojtičková, DiS. 
 

Osnova zápisu: 

1. Zahájení 

2. Ukončení činnosti AS JAMU zvoleného na volební období 2013 – 2016 

3. Vyhledání termínu ustavujícího zasedání nového složení senátu 

 

1. Zahájení 

Předsedkyně AS JAMU doc. Halberstadt přivítala přítomné senátory a hosty a zahájila zasedání 

vysvětlením, za jakým účelem se AS JAMU v tomto složení takto setkává – důvodem zasedání je 

poděkovat a rozloučit se se senátory, kteří končí a v příštím funkčním období AS JAMU již nebudou na 

základě výsledků voleb pokračovat. Předsedkyně sdělila všem přítomným, že by byla ráda, pokud 

odcházející senátoři mohli věnovat svá doporučení pro AS JAMU následujícího období. 

Prof. Oslzlý zmínil možnost odstoupení senátorů zvolených pro minulé funkční období (2013 – 2016), 

což by umožnilo zahájit ustavující zasedání AS JAMU zvoleného pro funkční období 2016 – 2019, což 

však pro nepřítomnost všech senátorů, kterých by se tato alternativa týkala, nebylo smysluplné. 

 

2. Ukončení činnosti AS JAMU zvoleného na volební období 2013 – 2016 

Předsedkyně doc. Halberstadt otevřela diskusi. 

Prof. Oslzlý apeloval na nastupující senátory, aby byli pracovití jako doc. Francán za doby, kdy byl 

předsedou AS JAMU. Také podotkl, že je dobré, když se senátoři zaměří na určité oblasti. 



Prof. Willi podotkla, že k práci předsedy/předsedkyně je nutné přistoupit velmi zodpovědně. Také 

navrhla, aby se nové složení AS JAMU pokusilo u vedení JAMU apelovat na zlepšení situace neustále 

se objevujících problémů s fungováním internetové sítě (wifi, ztrácející se maily apod.). 

Prof. Oslzlý a doc. Jiraský velmi pozitivně hodnotili reakci AS JAMU v záležitosti kolem prof. Veselé. AS 

JAMU má právo zabývat se všemi aktivitami, které se týkají celé školy, zvlášť pokud se jedná o prestiž 

celé školy. 

Doc. Francán dodal, že AS JAMU má za JAMU vystupovat veřejně jako určitá morální hodnota. 

Členové akademické obce to dokonce takto očekávají. 

Poté se rozvinula diskuse nad možnými úpravami průběhu voleb či konkrétních článků Jednacího 

řádu AS JAMU na základě faktu, že se bude muset v nejbližší době Volební a jednací řád AS JAMU 

měnit, upravovat, schvalovat nový. 

Doc. Průchová nakonec ještě zmínila, že se pravděpodobně nepodařilo dostatečně studenty JAMU 

informovat o působnosti a důležitosti akademických senátů, často nevěděli, jaký je rozdíl mezi AS 

JAMU a AS DIFA JAMU. Zmínila tak, že by byla ráda, pokud by se i tato problematika mohla 

v následujícím funkčním období senátu řešit. 

 

3. Vyhledání termínu ustavujícího zasedání nového složení senátu 

Po diskusi byl ujednán termín ustavujícího zasedání nového složení senátu na úterý 6. prosince 2016 

v 16:00. Doc. Halberstadt, jakožto předsedkyně volební komise, později upřesní místnost zasedání. 

 

Zasedání bylo ukončeno. 

 

 

Zápis vypracoval 2. prosince 2016 Jonáš Konývka 

Verifikovala 3. prosince 2016 Hana Halberstadt 


